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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem került a megítélt és elszámolt támogatási összeg a Balatonfüredi Vagyonvédelmi
Közalapítvány részére kifizetésre?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Kolber István regionális fejlesztésért és felzárkóztatásért felelős tárca nélküli
Miniszter Úrhoz . A kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Balaton Fejlesztési Tanács és a Balatonfüredi Vagyonvédelmi Közalapítvány (8230
Balatonfüred, Szent István tér 1 .) között 2005. szeptember 6-án támogatási szerződés jött létre
sebességjelző és -rögzítő berendezés telepítése tárgyában .

A szerződés száma P-KBC-6/2005 .

A Közalapítvány a projektet megvalósította, a Balaton Fejlesztési Tanáccsal elszámolt,
azonban több hónapja részére a pályázaton elnyert 960 ezer Ft összeg a mai napig nem került
megfizetésre .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az ügy meglehetősen rossz fényt vet a Balaton Fejlesztési Tanácsra, hiszen az eddig jelentős
presztízzsel rendelkező szervezet volt .

Kérem szíves válaszát, miért nem került a megítélt és elszámolt támogatási összeg a
Közalapítvány részére kifizetésre?

Budapest, 2006 . január 31 .
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